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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht dat patiënten van de Antonius apotheek geen 
medicijnen krijgen als zij niet aangesloten zijn op het EPD (ingezonden 
23 november 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Antonius: medicijn alleen met EPD»1? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat deze apotheek direct moet stoppen met deze eis? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wilt u onderzoeken of er nog meer zorgaanbieders zijn die deze eis aan 
patiënten stellen? 

Vraag 4
Vindt u dwang het juiste middel om het aantal inschrijvingen in het elektro-
nisch patiëntendossier (EPD) omhoog te krijgen? 

Vraag 5
Welke maatregelen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat patiënten, of ze nu 
in het EPD staan of niet, door alle zorgverleners zonder problemen geholpen 
worden?

1 Nos.nl, 22 november 2012
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